
 

Zápis z 16. jednání Zastupitelstva města Kašperské Hory, 

které se konalo dne 26.06.2025 v Horském klubu Kašperské Hory.  
 

Začátek v 17:00 

 

Přítomno: (11) Bechyně Milan Ing., Bernardová Bohuslava, Havel Jaroslav Mgr., Kortus Filip, Koubek 

Ondřej Ing., Marek Pavel, Nová Martina, Mgr., Ing., Svoboda Zdeněk, Mgr., Šislerová Petra MDDr., 

Voldřich Jan, DiS., Vrhel Radek. 

  

Omluveni: (4) Weishäupl Kurt, Mäntl Radek, Mužík Michal, Olšaník Miroslav 

Nepřítomni: 
Dále přítomni: hosté dle prezenční listiny 

zapisovatel: Andrea Staňková 

pořízení audiozáznamu: ANO 

 

1. zahájení  
 

Jednání zastupitelstva zahájil starosta konstatováním, že byl počet přítomných zastupitelů dostatečný 
tak, aby zastupitelstvo bylo usnášeníschopné. Z jednání zastupitelstva byl pořízen audiozáznam pro 

potřeby vytvoření zápisu.  
 

Upozornění pro diskutující z řad veřejnosti – při udělení slova předsedajícím a přednesení svého 
příspěvku se diskutující nejprve zřetelně představí (pro účely záznamu a pořízení zápisu ze zasedání). 
Pokud se diskutující nepředstaví, nebude jeho příspěvek zaznamenán. 
 

2. schválení programu jednání zastupitelstva  
 

PROGRAM 

1. Zahájení 
2. schválení programu jednání 
3. volba ověřovatelů zápisu 

4. kontrola usnesení 
5. pozemková agenda 

a) schválení plánu společných zařízení při komplexní pozemkové úpravě v k. ú. Lídlovy Dvory, 

b) záměr akciové společnosti CETIN uskutečnit na území města Kašperské Hory výstavbu optické 
sítě, 

c) prodej částí pozemků parc. č. 1717/6, 1723/10, 1723/17, 1717/4, 1725/1, 1167/1, 2428, vše 

v k. ú. Kašperské Hory, 

6. různé 

a) revokace usnesení zastupitelstva města ze dne 24.04.2025, 
b) delegování zástupce společníka na jednání valné hromady společnosti Zdravotnické služby 

Šumava, s.r.o., 
c) vyhodnocení žádosti o přidělení grantu z dotačního programu města Kašperské Hory, 

7. diskuse 

8. závěr. 

Návrh na doplnění nebo změnu programu: nebyl. 

Návrh usnesení 
Usnesení č. 1 

Zastupitelstvo města schvaluje program jednání zastupitelstva dne 26.06.2025 podle předloženého 
návrhu. 
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PRO: 11 (Bechyně, Bernardová, Havel, Kortus, Koubek, Marek, Nová, Svoboda, Šislerová, Voldřich, 
Vrhel) 

PROTI: 0 

ZDRŽEL SE: 0 

NEPŘÍTOMNO: 4 (Weishäupl, Mäntl, Mužík, Olšaník) 

Návrh BYL přijat. 
 

3. volba ověřovatelů zápisu 

 

Zápis z 15. jednání zastupitelstva města, které se konalo 24.04.2025, byl ověřen zastupitelkami 

MDDr. Petrou Šislerovou a Bohuslavou Bernardovou 28.04.2025. 

Pro ověření zápisu z 16. jednání zastupitelstva byli navrženi zastupitelé Ing. Ondřej Koubek a Filip 
Kortus. 

Jiný návrh: nebyl. 

 

Návrh usnesení 
Usnesení č. 2 

Zastupitelstvo města schvaluje ověřovatele zápisu z jednání zastupitelstva dne 26.06.2025, a to 

zastupitele Ing. Ondřeje Koubka a Filipa Kortuse. 
 

PRO: 11 (Bechyně, Bernardová, Havel, Kortus, Koubek, Marek, Nová, Svoboda, Šislerová, Voldřich, 
Vrhel) 

PROTI: 0 

ZDRŽEL SE: 0 

NEPŘÍTOMNO: 4 (Weishäupl, Mäntl, Mužík, Olšaník) 

Návrh BYL přijat. 
 

4. kontrola usnesení 
 

Na předchozím jednání zastupitelstva města nebylo přijato žádné ukládací usnesení, zastupitelé 
požádali tajemnici úřadu o přípravu návrhu obecně závazné vyhlášky:  
 

Usnesení č. 19, přijaté na minulém jednání zastupitelstva (24.04.2025), ve znění: “Zastupitelstvo 

města souhlasí se zpracováním Obecně závazné vyhlášky města Kašperské Hory o zákazu konzumace 
alkoholických nápojů na veřejně přístupném místě nebo veřejnosti přístupné akci, a žádá tajemnici 

úřadu o předložení návrhu na následujícím jednání zastupitelstva města.“, je obsaženo v bodě „různé“ 
programu jednání zastupitelstva 26.06.2025.  
 

Hlavní výkres PSZ – KoPÚ Lídlovy Dvory je přílohou zápisu z jednání ZM 16/2025. 

 

Návrh usnesení 
Usnesení č. 3 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o kontrole usnesení. 
 

PRO: 11 (Bechyně, Bernardová, Havel, Kortus, Koubek, Marek, Nová, Svoboda, Šislerová, Voldřich, 
Vrhel) 

PROTI: 0 

ZDRŽEL SE: 0 

NEPŘÍTOMNO: 4 (Weishäupl, Mäntl, Mužík, Olšaník) 

Návrh BYL přijat. 
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5. Odbor správy majetku a investic – pozemková agenda / Ing. Veronika Vintrová 

 

a) schválení plánu společných zařízení při komplexní pozemkové úpravě v k. ú. Lídlovy Dvory 

Státní pozemkový úřad (SPÚ), Krajský pozemkový úřad pro Plzeňský kraj, Pobočka Klatovy, zajišťuje 
správní řízení ve věci Komplexních pozemkových úprav v katastrálním území Lídlovy Dvory (dále jen 
„KoPÚ Lídlovy Dvory“). 

V souladu s výše uvedeným pozemkový úřad poskytl podklady pro potřebu členů Zastupitelstva 
města Kašperské Hory za účelem seznámení se s plánem společných zařízení (PSZ) při KoPÚ Lídlovy 

Dvory a požádal zastupitelstvo o jeho schválení. 

Dokumentace byla samostatnou přílohou k podkladům pro jednání zastupitelstva. 

P. Špindler, zástupce SPÚ Klatovy, představil stručně, čeho se projednávaná problematika týká –
přístupnost pozemků, polní cesty, sjezdy, brody, propustky a mostky, protierozní opatření na ochranu  
zemědělského půdního fondu, vodohospodářská opatření ad. Zmínil specifika území, na nichž se 
úpravy budou odehrávat a nutnost toto území respektovat.  

Starosta J. Voldřich doplnil, že sbor vlastníků, ani město (jemuž patří zhruba 90 % majetku 
v dotčeném území), nevznesl žádné připomínky k navrhovaným úpravám, a i ve spolupráci s NP 

Šumava došlo k dohodě ohledně pozemkových úprav. 

Návrh usnesení  
Usnesení č. 4 

Zastupitelstvo města schvaluje plán společných zařízení při komplexní pozemkové úpravě v k. ú. 
Lídlovy Dvory dle § 9 odst. 11 zákona č. 139/2002 Sb., o pozemkových úpravách a pozemkových 
úřadech.  

PRO: 11 (Bechyně, Bernardová, Havel, Kortus, Koubek, Marek, Nová, Svoboda, Šislerová, Voldřich, 
Vrhel) 

PROTI: 0 

ZDRŽEL SE: 0 

NEPŘÍTOMNO: 4 (Weishäupl, Mäntl, Mužík, Olšaník) 

Návrh BYL přijat. 
 
b) záměr akciové společnosti CETIN uskutečnit na území města Kašperské Hory výstavbu optické sítě 

CETIN a.s. předložila městu Kašperské Hory stavební záměr pod označením: 
„FTTH_C_RD350_KAKLA1_Kašperské_Hory_OK“ a požádala o stanovisko k projektové dokumentaci 
a o schválení předloženého záměru. Přesný text stanoviska byl poskytnut v podkladech. 

Dokumentace byla samostatnou přílohou k podkladům pro jednání zastupitelstva. 

Starosta města okomentoval předkládaný návrh na výstavbu optické sítě, zmínil, že většina 
navržených staveb telekomunikační infrastruktury je plánována v již zavedených sítích (podzemních 
i nadzemních) a budou upraveny bez nutnosti výkopových prací, některé ale (minimum) budou 

realizovány nově (pokládka optických kabelů), a to částečně i v nových komunikacích. Město bude 
dbát na to, aby po skončení staveb byly povrchy uvedeny zpět do původního stavu, včetně záruk, – 

bude smluvně ošetřeno. Bude to náročná akce, ale přinese výhody moderní techniky rychlého 
internetového připojení, které je v současnosti (a do budoucna) nezbytností, pro celé město.  

B. Bernardová se zeptala na stanovení výše věcného břemene, starosta odpověděl, že na většině  
pozemků, kde bude realizace probíhat, částka představuje nové věcné břemeno za umístění 
podzemního vedení, protože na většině míst, kde bude síť realizovaná, již věcné břemeno je. 
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Návrh usnesení  
Usnesení č. 5 

Zastupitelstvo města souhlasí s vydáním souhlasného stanoviska k projektové dokumentaci k akci 

„FTTH_C_RD350_KAKLA1_Kašperské_Hory_OK“. 

PRO: 11 (Bechyně, Bernardová, Havel, Kortus, Koubek, Marek, Nová, Svoboda, Šislerová, Voldřich, 
Vrhel) 

PROTI: 0 

ZDRŽEL SE: 0 

NEPŘÍTOMNO: 4 (Weishäupl, Mäntl, Mužík, Olšaník) 

Návrh BYL přijat. 
 

Návrh usnesení  
Usnesení č. 6 

Zastupitelstvo města schvaluje předložený záměr akciové společnosti CETIN uskutečnit na území 
města Kašperské Hory výstavbu optické sítě umístěním podzemního vedení, jednorázově či po 
jednotlivých etapách. Součet jednorázových úplat, které akciová společnost CETIN bude dle smluv 
o zřízení služebnosti nebo smluv o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti povinna zaplatit městu za 

zřízení služebností k nemovitým věcem ve vlastnictví města pro zajištění práv akciové společnosti 
CETIN užívat nemovité věci ve vlastnictví obce k umístnění a provozování podzemního vedení nebude 

vyšší než 10.000,00 Kč.  

PRO: 11 (Bechyně, Bernardová, Havel, Kortus, Koubek, Marek, Nová, Svoboda, Šislerová, Voldřich, 
Vrhel) 

PROTI: 0 

ZDRŽEL SE: 0 

NEPŘÍTOMNO: 4 (Weishäupl, Mäntl, Mužík, Olšaník) 

Návrh BYL přijat. 
 

c) prodej částí pozemků parc. č. 1717/6, 1723/10, 1723/17, 1717/4, 1725/1, 1167/1, 2428, vše v k. ú. 
Kašperské Hory  

Město Kašperské Hory je vlastníkem pozemkových parcel parcelní číslo:  

- 1717/6   – ostatní plocha o výměře 2.193 m2,  

- 1723/10  – lesní pozemek o výměře 80.156 m2, 

- 1723/17  – lesní pozemek o výměře 8.363 m2, 

- 1717/4   – lesní pozemek o výměře 485.511 m2, 

- 1725/1   – lesní pozemek o výměře 78.310 m2, 

- 1167/1   – lesní pozemek o výměře 1.654 m2, 

- 2428   – lesní pozemek o výměře 35.675 m2, 

vše v k. ú. Kašperské Hory. Na úředních deskách odvisel v termínu od 26.05.2025 do 11.06.2025 

záměr prodeje částí uvedených nemovitostí s těmito podmínkami: veškeré náklady spojené 
s převodem nemovitostí hradí kupující, zájemce podá písemnou nabídku kupní ceny v zalepené 
obálce s názvem: „pozemky pod stavbami přehrážek – k. ú. Kašperské Hory – neotvírat“, a to tak, aby 

byla doručena do podatelny Městského úřadu Kašperské Hory nejpozději do 25.06.2025 do 

12:00 hodin, rozhodnutí o výběru osoby kupujícího náleží výhradně Zastupitelstvu města Kašperské 
Hory na nejbližším zasedání. Záměr prodeje byl schválen radou města na jejím jednání dne 
21.05.2025. 

Dokumentace byla samostatnou přílohou k podkladům pro jednání zastupitelstva. 

Starosta Jan Voldřich okomentoval předkládaný bod, který se týká tří staveb – kamenných přehrážek 
na Zlatém potoce zhruba ze 30. let, které jsou ve vlastnictví Lesů ČR, a.s. Aby se společnost o tyto 
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přehrážky mohla starat, potřebuje k tomu také pozemky, na nichž jsou umístěné. Rada města 
schválila odprodej těchto pozemků s podmínkou stanovení minimální nabídkové ceny znaleckým 
posudkem. Záměr prodeje odvisel, městu byla doručena jedna obálka s nabídkou. 

zájemce nabídka bez DPH nabídka vč. DPH 

 nabídka nebyla 
dostatečně jasně  zpracovaná 

                --- Kč/m2         --- Kč/m2 

 

Vzhledem k tomu, že městu byla doručena jediná nabídka (16.06.2025), která vyžadovala ještě 
upřesnění, zastupitelé se dohodli na odložení projednání tohoto bodu na příští zasedání 
zastupitelstva v září 2025. 
 

Návrh usnesení  
Usnesení č. 7 

Zastupitelstvo města odkládá schválení prodeje částí pozemkových parcel číslo:  

- 1717/6   – ostatní plocha o výměře 3 m2,  

- 1723/10  – lesní pozemek o výměře 13 m2, 

- 1723/17  – lesní pozemek o výměře 1.168 m2, 

- 1717/4   – lesní pozemek o výměře 1.051 m2, 

- 1725/1   – lesní pozemek o výměře 297 m2, 

- 1167/1   – lesní pozemek o výměře 431 m2, 

- 2428   – lesní pozemek o výměře 576 m2, 

vše katastrálním území Kašperské Hory. 

PRO: 11 (Bechyně, Bernardová, Havel, Kortus, Koubek, Marek, Nová, Svoboda, Šislerová, Voldřich, 
Vrhel) 

PROTI: 0 

ZDRŽEL SE: 0 

NEPŘÍTOMNO: 4 (Weishäupl, Mäntl, Mužík, Olšaník) 

Návrh BYL přijat. 
 

8. různé  

 

a) revokace usnesení zastupitelstva města ze dne 24.04.2025  

 

Zastupitelé se na ZM 24.04.2025 dohodli na pracovním setkání k návrhům na řešení veřejného 
prostoru parku u kina. To se uskutečnilo 04.06.2025. Zastupitelé prodiskutovali důkladně 
problematiku čistoty a údržby veřejného prostranství vedle místního kina (nejen) a dospěli k závěru, 
že obecně závaznou vyhlášku o zákazu konzumace alkoholických nápojů na veřejně přístupném místě 
nebo veřejnosti přístupné akci přijímat nebudou. Dokument tedy, na základě většinové vůle 
zastupitelů z pracovního setkání, nebyl znovu předkládán (tajemnice byla přítomna na jednání 
04.06.2025), nicméně v případě opětovné potřeby je možné využít podklad pro jednání zastupitelstva 
města ze dne 24.04.2025 nebo podklad z pracovního jednání ZM 04.06.2025. 
 

Starosta J. Voldřich stručně okomentoval přítomné veřejnosti průběh pracovního jednání zastupitelů 
04.06.2025 s tím, že k projednání se sešla většina zastupitelů a proběhla obsáhlá diskuse, z níž 
vyplynulo, že obecně závazná vyhláška nebude teď přijímána. Požadavek na její zpracování vznikl 
především díky chování některých jedinců ve veřejném prostoru – parku u místního kina. Starosta 
dále apeloval na všechny, kteří se setkají (a nejen v tomto prostoru) s nepřípustným chováním či 
jednáním osob, které se zde zdržují (alkohol, rušení nočního klidu ad.), aby o tom bez odkladu 
uvědomili Polici ČR.  Dosud se tak, přestože i na minulém jednání zastupitelstva padalo několik 
stížností na chování lidí, kteří se v parku zdržují, obtěžují hlukem, nevhodným chováním ad., 
v žádném z případů nestalo. 
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M. Nová podotkla, že i když dnes vyhláška schválena nebude, je možné se k ní kdykoliv vrátit, pokud 
situace bude nadále neuspokojivá a bude se jevit jako jedno z možných řešení. 
 

Z. Svoboda dodal, že většina zastupitelů po diskusi byla toho názoru, že problémové chování 
některých jedinců, které se občanům nelíbí, se dá v současné době klasifikovat jako porušování 
obecné platné legislativy, takže není nutné teď přijímat novou obecně závaznou vyhlášku a jako první 
by to měla řešit právě Policie ČR. 
 

B. Bernardová naopak uvedla, že je pro přijetí nové místní vyhlášky, proto s revokací usnesení 
nesouhlasí. 
 

Návrh usnesení  
Usnesení č. 8 

Zastupitelstvo města revokuje usnesení č. 19 ze dne 24.04.2025: „Zastupitelstvo města souhlasí se 
zpracováním Obecně závazné vyhlášky města Kašperské Hory o zákazu konzumace alkoholických 
nápojů na veřejně přístupném místě nebo veřejnosti přístupné akci, a žádá tajemnici úřadu 
o předložení návrhu na následujícím jednání zastupitelstva města.“ 

 

PRO: 8 (Bechyně, Havel, Kortus, Koubek, Svoboda, Šislerová, Voldřich, Vrhel) 
PROTI: 1 (Bernardová) 
ZDRŽEL SE: 2 (Nová, Marek) 
NEPŘÍTOMNO: 4 (Weishäupl, Mäntl, Mužík, Olšaník) 

Návrh BYL přijat. 
 

 

b) delegování zástupce společníka na jednání valné hromady společnosti Zdravotnické služby 
Šumava, s.r.o. 
 

Jednatelka společnosti Zdravotnické služby Šumava, s. r. o. Ing. Jana Bauchová zaslala dokumenty pro 
jednání valné hromady, které se bude konat 27.06.2025: přiznání k DPPO 2024, účetní závěrku 
společnosti za rok 2024 (včetně příloh) a návrh na převod hospodářského zisku ve výši 4.253,25 Kč na 
účet 428 – Nerozdělený zisk z minulých let.  

Všechny dokumenty byly samostatnou přílohou podkladů pro jednání ZM. 

Na jednání VH má být ten, kdo bude hlasovat za společníka (město Kašperské Hory) delegován 
zastupitelstvem města jako zástupce. 

Rada města materiál projednala a doporučila zastupitelstvu ke schválení 21.05.2025 (usn. č. 24). 
 

Návrh usnesení 
Usnesení č. 9 

Zastupitelstvo města deleguje jako zástupce společníka firmy Zdravotnické služby Šumava, s. r. o., 
pro jednání valné hromady o roční účetní závěrce společnosti za rok 2024, a převedení 
hospodářského výsledku, starostu města Jana Voldřicha, DiS., a pověřuje jej, aby ve smyslu 

souhlasného stanoviska s výsledkem hospodaření, roční účetní závěrkou a převedením 
hospodářského výsledku za rok 2024 ve výši 4.253,25 Kč na účet 428 (nerozdělený zisk z minulých 
let), hlasoval na jednání valné hromady 27.06.2025.  
 

PRO: 11 (Bechyně, Bernardová, Havel, Kortus, Koubek, Marek, Nová, Svoboda, Šislerová, Voldřich, 
Vrhel) 

PROTI: 0 

ZDRŽEL SE: 0 

NEPŘÍTOMNO: 4 (Weishäupl, Mäntl, Mužík, Olšaník) 
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Návrh BYL přijat. 
c) vyhodnocení žádosti o přidělení grantu z dotačního programu města Kašperské Hory 

 

Vedoucí Odboru kultury a cestovního ruchu Bc. Martina Hamáková předložila žádost Šumavského 
kulturního spolku z.s. přijatou k posouzení pro přidělení finančních prostředků v rámci dotačního 
programu města, která byla řádně doručena na podatelnu Městského úřadu Kašperské Hory ve 
stanoveném termínu. 
 

Protože žádaná částka převyšuje 50.000,00 Kč, o posouzení a přidělení grantu (dle pravidel dotačního 
programu), rozhoduje zastupitelstvo města.  
 

Šumavský kulturní spolek z.s. pořádá již řadu let hudební festival s názvem Hudební léto Kašperské 
Hory. V letošním roce se jedná o sérii pěti koncertů, které oživí vybrané církevní prostory 
v Kašperských Horách během letních měsíců. Návrh programu byl přílohou žádosti a termínově byl 
projednán se zástupci MěKIS a hradu Kašperk. Před termínem odevzdání podkladů pro jednání 
zastupitelstva byly doručeny také souhlasy vlastníka objektů (Biskupství českobudějovické). Dle 
žádosti jsou předpokládány celkové výdaje 113.000,00 Kč, z toho je žádáno od města 76.000,00 Kč. 
Předpokládané příjmy z vybíraného vstupného jsou 37.000,00 Kč. 
 

Celkový objem finančních prostředků, které je možno v roce 2025 z dotačního programu města 
poskytnout na vzdělávání, kulturu a další zájmovou činnost je 300.000,00 Kč. Rada města na 
10. jednání dne 21.05.2025 schválila v této oblasti dotace v celkové výši 143.057,00 Kč, a žádost  

Šumavského kulturního spolku doporučila zastupitelstvu k projednání. V rozpočtu programu tedy 
ještě zbývá 156.943,00 Kč. 
 

Starosta J. Voldřich před hlasováním krátce připomenul pravidla programu a dodal, že i pro schválení 
této žádosti je v programu dostatek finančních prostředků. 
 

Z. Svoboda, člen kulturní komise, která žádosti posuzuje a doporučuje či nedoporučuje ke schválení, 
doplnil komentářem, že k žádosti o podporu série těchto koncertů proběhla poměrně dlouhá diskuse, 
nakonec byla žádost doporučena ke schválení, protože všechny tyto akce mají vysokou 
dramaturgickou hodnotu, navíc kulturně využívají prostor, který je většinu roku jinak prázdný (kostel 
sv. Mikuláše),  a  pořadatel se každoročně snaží, za velmi výhodných podmínek, zprostředkovat 
výjimečné hudební zážitky především místním občanům (výrazně zlevněné vstupenky či vstupenky 
zdarma), k nimž by se jinak dostávaly jen velmi těžko nebo vůbec.  
 

Návrh usnesení 
Usnesení č. 10 

Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí finančního příspěvku ve výši 76.000,00 Kč z dotačního 
programu města Kašperské Hory ‚Podpora vzdělávání, kultury, sportu, klubové, spolkové a další 
zájmové činnosti‘, spolku Šumavský kulturní spolek z.s., IČ: 27024288. 

 

PRO: 9 (Bechyně, Havel, Kortus, Koubek, Nová, Svoboda, Šislerová, Voldřich, Vrhel) 
PROTI: 0 

ZDRŽEL SE: 2 (Bernardová, Marek) 
NEPŘÍTOMNO: 4 (Weishäupl, Mäntl, Mužík, Olšaník) 

Návrh BYL přijat. 
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 9. diskuse  

 

Informace: 

 

I. J. Voldřich – upozornil na VEŘEJNÉ PROJEDNÁNÍ NÁVRHU NOVÉHO ÚZEMNÍHO PLÁNU MĚSTA 
KAŠPERSKÉ HORY, které se koná ve čtvrtek 10. července od 11:00 do 17:00 hodin v Horském 
klubu čp. 168 v Kašperských Horách. 

 

Návrh územního plánu Kašperské Hory je v souladu s § 93 odst. 5 písmene a) stavebního zákona 
ZVEŘEJNĚN A VYSTAVEN K NAHLÉDNUTÍ v Národním geoportálu územního plánování: 
https://uzemniplanovani.gov.cz/…ho-planovani?… 

 

+ dále je zveřejněn na stránkách města www.kasphory.cz (textová i výkresová část) a k veřejnému 
nahlédnutí také na MÚ Sušice, odboru výstavby a územního plánování. 
 

 

II. B. Bernardová – pozvala zastupitele a přítomné hosty na další akci proti průzkumu a těžbě zlata 
13.09.2025 – Šumava nad zlato, z.s. (dopoledne v rámci městských slavností) 

 

Ostatní diskuse:  

– dotaz na označení nového parkoviště ve Smetanově ulici včetně zanesení do portálu 
mapy.cz; reagovali R. Vrhel a J. Voldřich – na portálu mapy.cz je parkoviště označeno (prověřeno), 
chvíli potrvá, než si lidé na nový prostor zvyknou, je možné, že i s výstavbou OC Norma teprve bude 

více využíváno. 
 

J. Strnad (zástupce jednatele KHML) – seznámil s návrhem opatření obecné povahy NP Šumava 
a tím, jak a ve kterých oblastech a úsecích, by mohlo, především negativně, být přijetím tohoto 
opatření negativně ovlivněno hospodaření městských lesů na dotčených územích, kde byl vyhlášen 
NP Šumava.  
 

J. Voldřich k tomu dodal, že zatím je vedení města s obsahem opatření seznámeno jen okrajově, 
bude probíhat jeho podrobnější projednání a určitě bude dobré tuto problematiku detailněji 
představit spolu se stanovisky podpořenými právními zástupci města a společnosti Kašperskohorské 
městské lesy, s.r.o., aby bylo možné vydat relevantní informaci k tomu, jak bude k vyhlášce 
přistupováno. Zjednodušeně: opatření, jako nástroj státní správy, může stanovit komukoliv, kdo má 
na území národního parku pozemek, může určit, jakým způsobem má v lese hospodařit a omezuje 
ho v hospodaření. Riziko je v tom, že nebudeme (město jako vlastník) vědět, jak přesně v našem lese 
budeme moci hospodařit a s jakým ekonomickým dopadem. Určitě se musíme ohradit všemi 
možnými prostředky proti tomu, aby na nás dopadla plánovaná omezení tak přísně, a tak tvrdě. 
Zejména vůči odůvodnění návrhu opatření se budeme bránit tak, aby bylo do našich práv co 
nejméně zasahováno. Bohužel tato opatření (vyhlášky) mohou být vydávána opakovaně, na různé 
věci, což jen zvyšuje nejistotu vlastníků pozemků ohledně možností jejich hospodaření a ekonomiky. 
Určitě se proti návrhu vyjádří i lesníci národního parku, kteří jsou návrhem také výrazně omezeni. 

Jistě je to na širší debatu, také na pracovní jednání zastupitelů. Podotkl dále, že i proto je mimo jiné 
vhodné mít dobře nastavené memorandum o spolupráci s NP Šumava. Jsme na začátku diskuse, 
informace o průběhu jednání a výsledcích budou známy průběžně. Opatření je zveřejněno 
i na úřední desce našeho města, je možné se s jeho zněním seznámit. 
 

B. Bernardová – projevila rozhořčení nad obsahem návrhu opatření, které podle ní vede 
k ‚vybydlování‘ lesů a jejich postupnému zániku…, už to, že národní park má svou vlastní státní 
správu není podle ní úplně v pořádku. 
 

https://uzemniplanovani.gov.cz/dokumenty-uzemniho-planovani?p_p_id=ngup_tpd_v2_INSTANCE_txpo&p_p_lifecycle=0&p_p_mode=view&p_p_state=normal&plid=179&_ngup_tpd_v2_INSTANCE_txpo_mvcPath=%2Fdetail.jsp&_ngup_tpd_v2_INSTANCE_txpo_backURL=%2Fdokumenty-uzemniho-planovani%3Fp_p_id%3Dngup_tpd_v2_INSTANCE_txpo%26p_p_lifecycle%3D0%26p_p_mode%3Dview%26p_p_state%3Dnormal%26plid%3D179&_ngup_tpd_v2_INSTANCE_txpo_id=eb4ea0c9-d7f9-4fc4-a4ed-6684e7373392
http://www.kasphory.cz/
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M. Bechyně – dotaz na to, zda návrh opatření vzešel ze strany národního parku, nebo vyššího orgánu 
– Ministerstva životního prostředí? Reagoval J. Voldřich – i na to se na zítřejším (27.06.2025) jednání 
na Správě NP bude ptát, nakolik jsou návrhy v opatření a kým iniciovány, a informaci pak předá. 
 

– podotkl, že Správa NP Šumava se prostě rozhodla rozhodovat, bez toho, aniž by uznávala 
argumenty či názory kohokoliv jiného. 
 

J. Voldřich – ještě doplnit souvztažnost aktuální legislativy dotýkající se primárně zákona o ochraně 
životního prostředí k vydávaným nařízením a předpisům a možností, které tento zákon legálně dává. 
Upozornil na to, že je to problematika opravdu složitá, a ve finále ke zpracování především pro 
právníky. 
 

M. Nová – zastupitelům a přítomným hostům shrnula činnost za 30 let trvání Taneční skupiny Power 
a podrobněji zmínila aktuální úspěchy v letošní sezóně, které dosáhly všechny týmy. Dlouhý výčet 
úspěchů v národním i mezinárodním měřítku, postup do profi kategorií a nejvyšších extra tříd v ČR, 
vítězství či vynikající umístění v tvrdé konkurenci... Taneční skupina Power vystupuje aktivně i na 
kulturních akcích města a v regionu, M. Nová pozvala všechny přítomné, aby si jejich vystoupení 
nenechali ujít. Zastupitelé i přítomní hosté ocenili dosažené výsledky, práci lektorů a také 
Mgr. Martiny Nové, vedoucí skupiny, potleskem a poděkováním.  
 

J. Voldřich poděkoval za vynikající reprezentaci, odvedenou práci a popřál hodně dalších úspěchů, 
trpělivosti, a především radosti z toho, co Taneční skupina Power Kašperské Hory dělá. 
 

Starosta města zakončil diskusi pozvánkou do partnerského města Grafenau na tradiční Volksfest 

(04.–09.07.2025), a vyzval zájemce, kteří by se chtěli účastnit, o nahlášení zájmu (možnost zajištění 
dopravy). Festival tradičně začíná v pátek velkolepým průvodem, kterého se zúčastní řada kočárů, 
kapel, klubů, občanská garda Grafenau, spolky a organizace města ad., v průběhu je připraveno 
mnoho atrakcí pro děti i dospělé …  

  

 

10. závěr  
 

Jednání zastupitelstva ukončil starosta města po projednání všech bodů programu a diskusi v 18:20. 

Další zasedání zastupitelstva města je plánováno na čtvrtek 04.09.2025.   

  

       

Ověřeno:  30.06.2025 

 

 

 

Jan Voldřich, DiS.       Mgr. Jaroslav Havel  

starosta        místostarosta 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Ondřej Koubek        Filip Kortus 

ověřovatel         ověřovatel 
 

 


